# HIKUAA Hilking Activity

**Date** : September 13, 2014 (Saturday)

Time : 14:00 - 18:00

Gathering Time : 14:00

Gathering : 猴溏溪營地Hau Tong Kai Campsite

**Point** 

**Route** 

: 猴溏溪營地一黃竹塱-嶂上一牛耳石山一北潭凹 全程約5公里

Check Points from Starting Point (SP) to Ending Point (EP): SP 50QKK 2488 8412 CP1 50QKK 2478 8360 CP2 50QKK 2410 8370 CP 3 50QKK 2372 8332 CP4 50QKK 2308 8280 CP5 50QKK 2330 8252 CP6 50QKK

2442 8180 EP 500KK 2532 8180

Distance : About 5km

**Difficulty** : ★★☆☆ (Beginner)

Please prepare windbreaker under **WINDY** weather.

Hiking Leader : Mr. Sunny LEUNG (梓浩)

Mountaineering Council of Hong Kong - Senior Instructor

Hong Kong Mountaineering Union - Mountain Craft Coach (LEVEL 2)

Wilderness Education Association (US) - Outdoor Instructor

Wilderness Education Association (US) - Leave no Trace Master Educator

The Association for Challenge Course Technology (US) - Challenge Course Instructor

Korean Alpine Federation - Winter Instructor

Capacity: 50

**Fee** : \$50

 $\textbf{Registration} \qquad : \quad \underline{\text{https://docs.google.com/forms/d/1Gn1Ecxupw7nXjfZfbnfSw8byClgYMmrWUOp1cZUEj5M/viewform}}$ 

Contact : Heyna WONG (mobile: 3421-1218 / email: heyna.wong@hkuaa.org.hk)

Person Alex LAI (mobile: 9013-1251 / email: alex@alexlai.com.hk )





## **Description**

猴 塘 溪 營 地 位 於 海 下 路 旁 , 地 面 平 坦 , 樹 木 成 蔭 。離 營 地 不 遠 處 有 一 條 石 澗 , 山 水 由 石 屋 山 而 下 , 流 水 不 斷 , 水 聲 潺 潺 , 使 人 心 曠 神 怡 , 是 攝 影 及 郊 遊 的 好 地

Hoi Ha's Hau Tong Kai campsite is conveniently situated along the side of Hoi Ha Road. Densely packed trees are planted are found around the site with a picturesque wooden bridge arching over running river. A harmonious ambience, this campsite lures big crowds during holidays.

#### **Traffic**

<u> 起程 Starting Point</u>

Minibus:由西貢市巴士總站乘7號往海下專線小巴,在猴塘溪下車

Take Minibus 7 from Sai Kung to Hoi Ha and drop off at Hau Tong Kai along Hoi Ha Road.

<u>回程 Dismiss Point</u> 北潭凹 Pak Tam Au

### Map



## Notes

- Participants are recommended to wear in comfortable and relaxing dressing with trousers and windbreaker, and prepare for cap, and sufficient water (1.5L) under WINDY weather.
- 2. Fees are collected to pay for the allowance of the Hiking Leaders and the premium of the Personal Accidental Death Insurance of HK\$200,000 for every participant. Cash or crossed cheques paid to "Hong Kong University Alumni Association" or "HKUAA" shall be collected at the gathering point.

